                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              Jak se máš?
Jak se má tvoje sestra?

Jaká je tvoje sestra?

Jak vypadá tvoje sestra?

Jak se má její muž?

Co má rád?

Jaký byl večírek?

Co se jim líbilo?

Jak vypadají její rodiče?

Jaká je ta kniha?

Jaké bylo počasí?

What does he like? = Co má rád? LIKE = sloveso
What does he look like? = Jak vypadá? LIKE = předložka
What is he like? = Jaký je? LIKE = předložka
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Jako co je?

What is he like?




